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Informatienota voor de Gemeenteraad 
 

Antwoord op schriftelijke vragen van de CDA fractie Druten over 
blokhutgesprekken met betrekking tot de beoogde fusie en naam 

nieuwe gemeente  
 

Kernboodschap  

Op 26 mei 2021 is het evaluatierapport over de fusie tussen de gemeente Wijchen en 

Druten openbaar gemaakt. De fractie van het CDA Druten stelde hierover op 27 mei 

2021 schriftelijke vragen aan het college van de gemeente Druten.   

 

 

Eerdere besluiten 

 

Datum  Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo 

mogelijk het zaaknummer/documentnummer) 

 

dd-mm-yyyy Besluit 

 

 

Antwoord van het college 

Wij hechten er belang aan om vooraf aan te geven dat het evaluatieonderzoek is 

opgesteld in opdracht van de gemeenteraad van Wijchen. De gemeenteraad van Wijchen 

heeft hier op 1 december 2021 toe besloten en de Wijchense gemeenteraad heeft 

betaald voor dit onderzoek. De gemeenteraad van Druten heeft er niet voor gekozen om 

een evaluatieonderzoek uit te laten voeren. Deze context achten wij om de volgende 

redenen belangrijk om u mee te geven: 

 

De opdracht en de bespreking daarvan zijn aan Wijchen 

Het evaluatierapport is in lijn met de opdrachtverstrekking aangeboden aan de 

gemeenteraad van Wijchen en het is dan ook aan de gemeente Wijchen om uit dit 

rapport eventuele conclusies te trekken en niet aan de gemeenteraad of het college van 

Druten. Waar het de conclusies over de gemeente Wijchen betreft, vinden wij het dus 

niet aan ons daar inhoudelijk op in te gaan. 

 

Het onderzoek betreft Wijchen 

Het evaluatierapport betreft de rol van het college en de gemeenteraad van de gemeente 

Wijchen. Omdat de onderzoekers alleen de situatie in Wijchen hebben onderzocht, vraagt 

het terughoudendheid om uit het rapport conclusies te trekken over de gemeente 

Druten. Er zijn twee respondenten uit de gemeente Druten geïnterviewd voor het 

onderzoek, op een totaal van 25 respondenten. Dit waren de burgemeester en oud-

wethouder van Elk. Zij zijn bevraagd omdat het rapport gaat over een traject waar ook 

Druten bij betrokken was. De onderzoekers hebben geen evaluatie gedaan en conclusies 

getrokken gericht op de gemeente Druten. 

 

In de navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen. 
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1. Wie waren aanwezig (collegeleden, raadsleden en/of andere adviseurs vanuit de 

ambtelijke organisatie en/of politieke achterban) tijdens de ‘blokhutgesprekken’ 

die vanaf 2019 plaats vonden over de mogelijke fusie tussen de gemeente 

Wijchen en Druten? 

 

Leden van politieke partijen (ook raadsleden en wethouders) zijn vrij elkaar te 

ontmoeten en te overleggen. Het college van burgemeester en wethouders gaat 

hier niet over. Er is geen deelname geweest aan de gesprekken namens het 

college van Druten. Dat betekent dat het college de vragen over de 

blokhutgesprekken verder ook niet kan beantwoorden.  

  

2. We begrijpen dat de samenstelling tijdens deze blokhutgesprekken mogelijk niet 

altijd dezelfde was, maar achten het wel wenselijk hier een zo volledig mogelijk 

inzicht in te krijgen, in zowel van deelname van Drutense als Wijchense zijde, 

ondanks dat een persoon of partij daar slechts eenmalig of incidenteel bij 

aanwezig was. Kunt u ons dit overzicht verstrekken? 

 

Zie het antwoord op vraag 1. 

 

3. Wie waren er nog meer op de hoogte van de ‘blokhutgesprekken’ waarin het 

voornemen tot een fusie meermaals is besproken? 

 

Zie het antwoord op vraag 1. 

 

4. Hoe frequent hebben deze gesprekken plaatsgevonden? 

 

Zie het antwoord op vraag 1. 

 

5. Wanneer is het laatste blokhutgesprek geweest? 

Zie het antwoord op vraag 1. 

 

6. Waarom heeft het college een onvolledig antwoord gegeven op de schriftelijke 

vragen van het CDA Druten over de nieuwe naam van de gemeente? 

 

Het college van Druten heeft geantwoord dat de raad gaat over de naam van de 

nieuwe gemeente en dat deze naam na het principebesluit pas wordt bepaald. De 

beantwoording van de vragen is daarmee volledig geweest.  

 

7. Bent u het met CDA Druten eens dat indien bij de beantwoording van onze vragen 

over de naamgeving van de nieuwe gemeente (en dus duidelijk was geworden dat 

dit naar alle waarschijnlijkheid de ‘gemeente Wijchen’ zou heten en het 

bestuurscentrum ook daar gevestigd zou worden) het antwoord invloed zou 

hebben gehad op het draagvlak voor een mogelijke fusie in Druten? 

 

Het college van Wijchen heeft wensen geuit over de naam en het 

bestuurscentrum van de nieuw te vormen gemeente bij het college van Druten. 

Voor het college van Druten was dit onbespreekbaar. Het college van Druten 

hechtte waarde aan een zorgvuldig proces en heeft steeds duidelijk aangegeven 

dat naamgeving van de nieuw te vormen gemeente aan de gemeenteraden is en 

dat het een onderwerp is waar de inwoners bij betrokken horen te worden. Het 

college vond het van belang om de inhoudelijke voor- en nadelen van deen 

mogelijke bestuurlijke fusie voorop te stellen; dat is uiteindelijk van groter belang 

voor de samenleving. Bovendien is de naamgeving van een eventuele 

fusiegemeente een onderdeel van het herindelingsadvies, een van de stappen in 
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de Arhi-procedure – dit hebben wij in de beantwoording van uw vragen indertijd 

aangegeven.  Het spreken over de naamgeving in de verkennende fase vond het 

college van Druten daarmee voorbarig.   

 

8. Welke consequenties trekt het college als ook de coalitie uit de conclusies van de 

rapportage van de onderzoekscommissie? 

 

Omdat de onderzoekers alleen de situatie in Wijchen hebben onderzocht, trekken 

wij als college van Druten geen consequenties uit de conclusies in het 

evaluatierapport.  

Wel kijken we sinds december 2020 samen met uw raad vooruit naar de 

mogelijkheden die voor ons liggen en bij onze gemeente passen. Dit komt tot 

uiting in het bestuurlijke perspectief dat in de gemeenteraad op 3 juni 2021 

voorligt.  

 

 


